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Protokoll fiirt vid styrelsesammanträde för Förbun-rlet fiir Ekoparken 97 11 12

Närvarande: Richard Murray, Birgitta Bergquist, Arne Martdng (tom punkt 5:3),

Anne Murray (fr punkt 4 t o m punkt 5:6), Henrik Waldenström (fr punkt 5) och

Maria Karlsson.
Anmält fiirhinder: Mats Gullberg, Peter Schantz, JanaZupanc och Christer Grunder.

1. Mötets öppnande
Ordftirande Richarrtr Murray öppnade mötet.

2. Dagordning
Fastställdes efter vissa ändringar: Punkten ekonomi och punkten rapporter bytte plats.

3. f,'öregående protokoll
Protokollet fufu9V l0 01 fastställdes.

4. Ekonomi
Ekonomin ft)redrogs av Maria som erhållit,underlag fran Mats. Mats ombeds att
redovisa projekten "Stad och natur i balans" och "Kulturhuvudstadsåret '98" gentemot
projektens budgetar. Styrelsen godkände utkastet till en presentation av F'FE som ska

användas till sökan,let av sponsorer.

5. Rapporter
1) Kastellholmsbron: Frågan bordlades.

2) Kv. Fysikern: Birgitta ska mecl hjälp av advokat Viggo Lindgren begära

rätlsprövning. FFE har ansökt om bidrag ftir detta hos Ekoparksfonden.
3) Danviks strand-Saltsjöqvarn: Anne skriver ett remissvar på detaljplanen över

Danviks strand.
4) Solnas utbyggnadsplaner utmed Uppsalavägen: Peter arbetar med ett överklagande

angående Kv. Startboxen.
5) Stockholms översiktsplan: Styrelsen godkände remissvaret på översiktsplanen (se

bilaga).
6) Samverkansgrupper: Richard informerade om dagordningen inför mötet med

samverkansgmppen den 13 november.
7) Stad och natur i balans: Maria redovisade om projektet. Richard ska ta kontakt

med Roberta ftir att ta reda på hur arbetet med litteraturdatabasen fortgår. Styrelsen

diskuterade även den framtida placeringen av vår hemsida och valde att tänka på

frågan ännu en tid. Styrelsen beslutade att ett nytt utskick av planschema och

foldrama ska ske till vårterminen. En eventuell träff med forskarnätverket ska

också övervägas.

8) Kulturhuvudstadsåret '98:Maria ftiredrog ärendet. Richard har nu skrivit under

kontraktet med K'98. Henrik och Birgitta ska hjälpaMariamed programmet till
invigningen av entrderna den i7 maj. Maria ska ta kontakt med Janicke ftir att ffi
hjälp med en marknadsforingsplan.

9) Kv. Förradsbacken: Awr skriver en kort inlaga om ärendet.

l0) Kraftlednings cirendet: Hernik rapporterade om ärendet.

6. Remissvar
Se punkt 5:5
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7. Övriga frågor
Båtturer: Styrelsen beslöt att ordna två stycken ftireningsbåtturer under 1998; den29

april och 2 september.
Kanslits framtida placering: Styrelsen behöver längre beteinketid innan beslut kan

fattas i 2irendet.

Uttalanden: Styrelsen valde att bordlägga frågan tillsvidare.

8" Nästa mötc
Kommer attägarum den tr5 decemaber klockan 18.00.

Styrelsemöten under 1998; 13 jarluari
17 februari
25 rnars
6 rnaj
17 juni

e Ordfiirandekonferens den 27 jarruari"
e Årsmöte den 14 mars.

Vicl protokollet:
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